
Fiorentino: Stadion? To skomplikowane
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Spora część akcji Romy znajduje się wciąż w rekach banku Unicredit. Paolo

Fiorentino, Wicedyrektor Generalny banku, udzielił krótkiego wywiadu dla

La Repubblica, gdzie mówił również o stadionie. 

 

- Mamy dowód, że są to bardzo poważni ludzie, którzy wykazali się znaczącymi

umiejętnościami menadżerskimi, wystarczy spojrzeć jak wzmocnili drużynę w

inteligentny sposób, dodatkowo starając się uzyskać dobre wyniki w bilansie.

Uważam, że jest to właściwy sposób na prowadzenie drużyny piłkarskiej. Stadion?

To projekt, który w przypadku braku ram regulacyjnych do wsparcia, jest

skomplikowany. W tym momencie, przynajmniej jeśli chodzi o nas, nie jest na

porządku dziennym i nigdy nie wykonywaliśmy żadnego rodzaju ocen. Ewidentnie

skomplikowanymi są finansowanie i trwałość dla obciążeń finansowych operacji.
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